




EG Konformitätserklärung

EC Declaration of Conformity

Der Vertreiber
The Distributor

Gebo Armaturen GmbH
Am Damm 4, 58332 Schwelm
Germany

bestätigt gemäß der Bauproduktenverordnung 305/2011 des Rates der Europäischen Gemeinschaft vom 09 März 
2011 zur Angleichung der Rechts- und Verwaltungsvorschriften der Mitgliedstaaten über Bauprodukte 
(Bauproduktenverordnung – CPR), dass das Bauprodukt,
herewith declares in accordance with the EU Construction Products Regulation (CPR) 305/2011 of 9th March
2011 on the approximation of laws, regulations and administrative provisions of the Member States that the 
construction products,

Typ/ Handelsmarke
Type/ trade mark

Super Vario Flexy Gas Hoses
Für nähere Beschreibung siehe technische Datenblätter
For closer specification see technical datasheets

Produktbeschreibung
Product description

Gewellte, metallene Sicherheits- Gasschlauchleitungen
für den Anschluss von Haushalts- Gasgeräten
Corrugated safety metal hose assemblies for the connection
domestic appliance using gaseous fuels

den Bestimmungen der
are in conformity with

DIN EN 14800:2007

entsprechen. Die Voraussetzungen für die CE- Kennzeichnung gemäß Anhang ZA der Normen sind erfüllt.
Annex ZA of the standards referenced above have been applied regarding conditions for CE marking and 
labeling.

Die Zertifizierungsstelle
The notified certification body

DVGW CERT GmbH
Josef-Wirmer-Strasse 1-3
53123 Bonn
Germany
ID-Nummer / ID number 0085

hat die werkseigene Produktionskontrolle entsprechend der Regelwerke überprüft und durch die Zertifikate über 
die werkseigene Produktionskontrolle mit der Registriernummer
has performed the initial inspection of the factories and of factory production controls and attested with certificate 
number

0085-CPR-BU0355

bestätigt, dass die Bestimmungen für die Konformitätsbescheinigung nach Anhang ZA der Regelwerke erfüllt 
sind.    
that all provisions concerning the attestation of factory production control described in Annex ZA of the standards 
were applied.

i.v. Karsten Heegemann Schwelm, 20.04.2016
Production Manager Gebo Group


